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Dit is een Nieuwsbericht van Bridgeclub Didam. Sinds het virus ons thuis houdt hebben we elkaar niet 

of weinig gezien. Met dit tweede Nieuwsbericht willen we jullie een beetje op de hoogte houden. In 

dit nummer een terugblik op de start van onze bridgecompetitie bij Welcom en een vooruitblik op 

het Liemerstoernooi. We hopen dat jullie dit bericht met plezier en een beetje clubgevoel zullen 

lezen. 

We kunnen weer … of toch niet 

Op 14 oktober was het zover, na een lange voorbereidingstijd konden we de bridgetafels weer gaan 

klaarzetten. Zowel voor de middag als voor de avond had zich een twintigtal deelnemers aangemeld. 

Daags ervoor hebben we onze spullen opgehaald bij de Harmonie en hadden een plekje bij Welcom 

gekregen. 

De PC weer geinstalleerd en paren ingevoerd, het stof van de dupliceermachine 

geblazen en gesmeerd. Niets zou ons in de weg staan om met de clubcompetitie 

van start te gaan. Vol energie en enthousiasme stond het bestuur klaar om de 

spelers te verwelkomen. Ook de spelers waren blij elkaar weer te zien en de 

kaarten vast in de hand te kunnen houden. 

Na een welkomswoord (dit staat op blad 4) van de kersverse voorzitter Paul en een korte inleiding 

van Peter, de beheerder van Welcom, konden na maanden de biedingboxen weer worden gebruikt. 

Het spelen waren we nog niet verleerd en de middag (en de avond) waren om voordat je het wist. 

’s Middags waren er nog wat aanloopproblemen met de Bridgemates maar in de avond werkte het 

allemaal naar behoren en konden de scores worden doorgestuurd naar de NBB. 

De deelnemers waren vol lof over de organisatie en 

over de accommodatie, die erg goed is bevallen. 

De ruime opzet van de tafels en de aanwezigheid 

van desinfecterende gel en doekjes werd door 

iedereen op prijs gesteld. Ondanks dat het allemaal 

even wennen was, was het een geslaagde start van 

ons nieuwe seizoen …. 

Helaas, helaas. Juist de avond voor deze eerste 

keer bij Welcom werden de nieuwe maatregelen 

aangekondigd. Het bleef dus bij die ene keer. Maar 

zodra het kan en mag gaan we verder 
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Stepbridge 

Ondertussen hebben we ruim twintigmaal op de maandagen 

StepBridge gespeeld. Met bijna vijftig deelnemers in wisselende 

samenstelling is het elke week weer een spannende wedstijd. 

Sommige deelnemers hebben vrijwel alle avonden mee gespeeld, 

anderen slechts een enkele keer. Veel deelnemers uit Didam maar 

ook leden van omliggende gemeenten spelen met ons mee.  

Van de vaste deelnemers geven we de top-3 weer: het paar Klaas Brink/Jeanpaul Soree staan 

bovenaan (~60%), daarna komen Dinie Regeling/Petra Visser (~56,5%) gevolgd door het paar Veri 

Brink/Linda Camphuynder (~55%). Alle spelers hebben afgelopen week een persoonlijke score 

ontvangen. Graag vermelden we nog het paar Carla Lukkassen/BenWichers die samen al 18 van de 

20 avonden mee hebben gespeeld. 

Spelen wij voor Didam op de maandag, in Zevenaar speelt men ‘s woensdags en in Duiven op de 

dinsdag. En als je nog tijd overhebt kun je op donderdag bij Angerlo terecht. Een Stepbridger hoeft 

zich dus niet te vervelen! 

 

Deze maand starten we met vijf deelnemende 

bridgeclubs een toernooi dat opengesteld is voor 

de leden van de Liemerse clubs. Inmiddels hebben 

ruim 50 paren zich al opgegeven. Op drie 

zondagmiddagen wordt er gespeeld van 13:30 uur 

tot 17:00 uur. De speeldata zijn 8 en 22 november 

en de finale is op 6 december.Je kunt je opgeven 

voor alle dagen maar ook slechts voor een of 

twee keer. Natuurlijk is meedoen belangrijker dan 

winnen maar een klein beetje hopen we natuurlijk 

wel dat de deelnemers uit Didam in de prijzen 

zullen vallen. Om mee te spelen mail naar 

stepbridgedidam@gmail.com 

  

Thuisbridge 

Liever niet achter de PC of tablet? Onlangs hebben we de inhoud van onze kasten bij de Harmonie 

naar Welcom verhuisd. Tijdens de verhuizing bleken er ook een viertal koffertjes aanwezig voor het 

thuisbridgen. Met hulp van Peter Hoogland wordt momenteel de inhoud geschikt gemaakt voor de 

dupliceermachine. Wil je thuis bridgen dan is een complete set met 

24 spellen beschikbaar, eventueel aangevuld met biedingboxen en 

tafelbord. Eenmaal in de twee weken kan er geruild worden voor een 

nieuwe set. Samen met een ander paar kun je dan thuis even het 

clubgevoel ervaren. Natuurlijk alleen als alle deelnemers klachtenvrij 

zijn en met gepaste afstand, precies zoals het RIVM ons vraagt te 

doen. Laat het weten als je interesse hebt om de thuisbridgeset van 

je club te lenen. stepbridgedidam@gmail.com 
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Lief en leed  

Heb je leuk nieuws of juist minder leuk, dat je wilt delen met je clubgenoten 

dan nemen we dat graag op in een van de volgende nieuwsberichten. Geef het 

dan door aan Ans, zodat we aandacht aan elkaar kunnen blijven geven. 

activiteitencieBCD@gmail.com  

Namens Truus Bosz en Greet Geurts heel hartelijk bedankt voor alle kaartjes die ze hebben gekregen. 
Ze waren er oh zo blij mee. Het deed hen goed in de zware tijd die ze beiden hebben gehad. 
 
Het gaat aardig goed met Truus. Ze vindt het heerlijk om weer naar buiten te kunnen. De coronacrisis 
maakt dat ze veel zit en weinig te doen heeft. 
 
Greet is na een lange revalidatieperiode zaterdag thuisgekomen. Het gips is van haar pols af. Ze heeft 
een nieuw knie. Nog steeds pijnlijke gekneusde ribben. Ze kan nu kleine stukjes lopen zonder 
rollator. Ze is alweer blij dat ze zich niet meer ziek voelt, alleen ongemakken ervaart. 
Toch is ze al bij al positief en zegt ze "ik mag niet klagen". 
 

Rabo clubkascampagne 

Ook u bent vast benieuwd naar de uitslag voor onze club van de Rabo ClubSupport actie. Vorig jaar 

ontvingen wij € 951. Ook benieuwd wat er nu voor ons bij elkaar gestemd is? We zijn uitgenodigd 

voor de online live-uitzending op dinsdag 10 november om 19.00 uur. Kijken dus! 

 

https://hnk.tv/uitreikingarnhem 
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Welkomswoord bij Welcom, uitgesproken op 14 oktober door Paul Tenniglo 

Beste mensen: Welkom allemaal! 

Wat vind ik het leuk jullie hier te mogen verwelkomen om eens een keer weer 

lekker te bridgen! Er is sinds de laatste keer dat we elkaar fysiek hebben gezien 

enorm veel gebeurd: vanaf half maart dit jaar hebben we niet meer kunnen 

spelen vanwege corona én we hebben ook nog eens binnen het bestuur een 

wisseling gezien van maar liefst 3 personen. 

Het uitgangspunt om wél weer te kunnen gaan spelen is steeds veilig en verantwoord bridgen 

geweest, en in overeenstemming met het protocol van de NBB en met toestemming van de 

Gemeente. Dat betekende dat we op zoek moesten naar een andere locatie omdat bij de Harmonie de 

luchtafvoer onvoldoende was. We hebben alles op een prettige manier met de mensen van de 

Harmonie kunnen regelen.  

Die zoektocht langs zo’n beetje alle zalen van Didam heeft uiteindelijk dus opgeleverd dat we hier bij 

Welcom kunnen bridgen. Hoe lang dat mogelijk is, is niet duidelijk. Het kan zo maar weer veranderen 

en dan begint de zoektocht opnieuw. Spelen op zowel de woensdagmiddag als de woensdagavond is 

niet optimaal, dat beseffen we, maar u kunt erop vertrouwen dat dit op dit moment de beste optie 

was. 

We houden het voorlopig nog wat simpel: we hebben een indeling gemaakt op basis van de 

aanmeldingen en kijken de eerste paar keer hoe het gaat. Als de corona maatregelen het toestaan, 

kunnen we hopelijk op termijn weer bridgen zoals we dat gewend waren. 

Ik wil ook nog even de RABO clubsupport onder de aandacht brengen: als u nog niet hebt gestemd, 

doe dat dan alsnog aub want het levert ons ieder jaar een hoop geld op. 

Nog even iets over de mondkapjes: ze moeten op als u zich verplaatst naar bijvoorbeeld het toilet, de 

kapstok of om koffie te halen. Als u weer aan tafel zit, mogen ze af. 

Heel veel plezier gewenst! 

 


